



CERTIFICAT D'ANALYSE CERTIFICATE OF ANALYSIS

N° D17842_1

Laboratoire des Courses Hippiques

15 rue de Paradis

91370 Verrières le Buisson

France

Tél : (+33) 01 69 75 28 28 Fax : (+33) 01 69 75 28 29

lch@lchfrance.fr

**A LA DEMANDE DE
AT THE REQUEST OF**

COMPAGNONS ET COMPAGNIE

1. RECEPTION, IDENTIFICATION ET DESCRIPTION DU PRELEVEMENT / RECEPTION, IDENTIFICATION AND SAMPLE DESCRIPTION

Les échantillons urinaire et sanguin, reçus après application du produit cité en référence ci-dessous, sont arrivés au laboratoire le 27 juin 2017.

The urine and blood samples, received after application of the referenced product, were registered at the laboratory on 27 June 2017.

N° LCH	Référence de l'échantillon / Sample reference
D17842_1	DERMREPAIR® - 170220A - 02/18

2. OPERATIONS ANALYTIQUES / ANALYTICAL PROCEDURES

Les échantillons ont été analysés du 27 juin 2017 au 13 juillet 2017 suivant les modes opératoires référencés au laboratoire pour une recherche de :

The samples were analyzed from 27 June 2017 to 13 July 2017 in accordance with the laboratory standard operation procedures for:

Substances prohibées / Prohibited Substances

3. RESULTATS / RESULTS

Substances prohibées / Prohibited Substances

NEGATIF / NEGATIVE

Important : Compte tenu des conditions spécifiques ayant conduit à ce résultat, il ne pourra en aucun cas être opposé à tout autre résultat d'analyse.
Important: Given to the specific conditions leading to this result, it cannot be opposed with any other result.

Sauf notification écrite de votre part, le(s) échantillon(s) sera(seront) détruit(s) trois semaines après l'envoi du présent certificat d'analyse.
Without a written notice from you, the sample(s) will be destroyed three weeks after the edition of this present certificate of analysis.

13 juillet 2017

13 July 2017

Dr. Ludovic BAILLY-CHOURIBERRY
Directeur du Laboratoire
Director of Laboratory

cofrac
Accréditations
n°1-0804 et 8-3306
Portée disponible sur
www.cofrac.fr
Scope available on
www.cofrac.fr

ESSAIS

La reproduction de ce certificat d'analyse n'est autorisée que sous cette forme intégrale. Il comporte 1 page. Le présent certificat ne concerne que le(s) prélèvement(s) soumis à l'analyse et décrit(s) dans ce document.

The copy of this certificate of analysis may not be reproduced other than in full. It consists of 1 page. The present certificate only applies to the analyzed sample(s) described in this document.